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ENKEL FRÅGA 
 
ställd till Kommunstyrelsens ordförande Daniel Dronjak (M)  
I tidningen Hem och hyra den 28 januari 2019 kan vi läsa ett reportage om vad som 
hände i fissionen av Huge Fastigheter AB vid bildandet av Huddinge 
Samhällsfastigheter AB och Huge Bostäder AB. Vi kan läsa att det allmännyttiga 
bostadsbolagets soliditet försämrades från 40 procent till 20 procent. 800 miljoner 
kronor flyttades till Huddinge Samhällsfastigheter AB. En rapport från revisionsfirman 
PWC i maj 2017 konstaterade att Huge Bostäder bör ha ett eget kapital om 1,8 
miljarder kronor. Trots detta har en större omflyttning gjorts där det egna kapitalet i 
Huge Bostäder AB minskat med 800 000 kronor.  
 
Vår frågor till dig är: 
Varför följde man inte rekommendationen från PWC?  
Hur stora uttag ur Huddinge Samhällsfastigheter och Huge Bostäder planeras göras 
under mandatperioden? 
  
Nujin Alacabek (V) 
 


